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Βασικοί Κανόνες Συλλαβισμού 

1. Ένα σύμφωνο κάνει συλλαβή με το επόμενο φωνήεν π.χ. πα – ρά – θυ – ρο 

2. Δύο συνεχόμενα φωνήεντα χωρίζονται π.χ. α – έ - ρας 

3. Δύο ίδια σύμφωνα χωρίζονται π.χ. θά – λασ – σα 

4. Τα δίψηφα σύμφωνα ( μπ, ντ, γκ, τσ, τζ)  δεν χωρίζονται π.χ. κα – μπά – να 

5. Τα δίψηφα φωνήεντα (αι, ει, οι, ου) δεν χωρίζονται π.χ. παι – δί 

6. Τα αυ – ευ δεν χωρίζονται στον συλλαβισμό. Π.χ. πύ – ραυ – λος 

 

 

 

Ας κάνουμε και λίγο εξάσκηση….Συλλαβίζω: 

Έχω → Έ - χω  Ναύτης →  

Τζίτζικας →   Παρακαλώ →  

Ειρήνη →   Έτσι →  

Μαρούλι →   Παράγκα →  

κόκκινο →   ναύτης →  

 

Συλλαβισμός είναι ο χωρισμός μιας λέξης σε 

συλλαβές! 

Όταν γράφω και δεν χωράει μια λέξη στο τέλος της 

γραμμής, τη χωρίζω με τη βοήθεια των κανόντων 

συλλαβισμού. 

 

 


